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Abstract (en)
[origin: US2021113973A1] A mixer for an exhaust system of an internal combustion engine includes a mixer housing (40) with an inflow opening
central axis (LE) and with an outflow opening (38). A first flow duct (48) following the inflow opening (24) in the mixer housing (40) and a second
flow duct (50) lead parallel to one another to a third flow duct (54) and open into same. The third flow duct (54) leads to the outflow opening (38).
The first flow duct (48) and the second flow duct (50) are provided between an outer wall (16) of the mixer housing (40) and a flow divider wall (36)
enclosed by the outer wall (16), and the third flow duct (54) is enclosed by the flow divider wall (36).

Abstract (de)
Ein Mischer für eine Abgasanlage einer Brennkraftmaschine, umfasst ein Mischergehäuse (40) mit einer Einströmöffnung-Mittenachse (L<sub>E</
sub>) und einer Ausströmöffnung (38), wobei in dem Mischergehäuse (40) auf die Einströmöffnung (24) folgend ein erster Strömungskanal (48)
und ein zweiter Strömungskanal (50) zueinander parallel zu einem dritten Strömungskanal (54) führen und in diesen einmünden, wobei der dritte
Strömungskanal (54) zur Ausströmöffnung (38) führt, wobei der erste Strömungskanal (48) und der zweite Strömungskanal (50) zwischen einer
Außenwandung (16) des Mischergehäuses (40) und einer von der Außenwandung (16) umgebenen Strömungsteilerwand (36) bereitgestellt sind
und der dritte Strömungskanal (54) von der Strömungsteilerwand (36) umgeben ist.
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